
Alholmens ekonomiska tomtägareförening 
 
Protokoll från årsmötet den 29 juni 2013 
 
1. Mötets öppnande och val av mötesordförande 
Styrelseordföranden Krister Pettersson hälsade alla välkomna till mötet. Krister höll därefter 
parentation för de tre medlemmar som gått bort under året. Åke Magnusson valdes till 
mötesordförande. 
 
2. Val av mötessekreterare 

 Soile Kaasila valdes till mötessekreterare. 
  
3. Fastställande av dagordning 

 Dagordning som skickats ut med årsmöteshandlingarna fastställdes. 
 
4. Justering av röstlängd; upprop 

 Antal närvarande medlemmar: 51 samt 3 fullmakter. 
 
5. Mötets stadgeenliga utlysande 
Det konstaterades att  totalt 20 fastigheter fått årsmöteshandlingarna två istället för tre veckor 
före mötet på grund av problem med utskicket. Trots detta beslutades att mötet blivit 
stadgeenligt utlyst. 

 
6. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
 Bo Lindstrand och Rolf Andersson valdes till justeringsmän och rösträknare. 
 
7. Styrelsens förvaltningsberättelse samt revisorernas berättelse 
Styrelsesekreteraren Soile Kaasila och revisorn Hans Melander refererade till utskickad 
förvaltningsberättelse respektive revisionsberättelse. Det beslutades att lägga berättelserna till 
handlingarna. 
 
8. Fastställande av balansräkning jämte disponering av resultatet 
Redovisad balansräkning samt styrelsens förslag till disponering av 2012 års resultat 
fastställdes. 
 
9. Beslut om styrelsens ansvarsfrihet 
Det beslutades att ge styrelsens ansvarsfrihet. 
 
10. Fastställande av arvode för styrelse, revisorer samt övriga funktionärer  
Styrelsens förslag om oförändrade arvoden till styrelsemedlemmar och revisorer antogs. Det 
innebär att varje ordinarie styrelsemedlem får 2000 kr per år för samt att varje suppleant och 
revisor får 500 kr per år. 
 
11. Fastställande av årsavgifter och övriga avgifter år 2013 samt styrelsens 
förslag till verksamhetsplan 2013 
Styrelsens förslag om oförändrade avgifter antogs. Det innebär varje medlem ska betala en 
årsavgift på 220 kr, en arbetsavgift på 300 kr (150 kr för de som deltar i höströjningen) och 
100 kr till återanskaffningsfonden. 
 



Krister Pettersson refererade till utskickat förslag till verksamhetsplan för 2013, bl.a. följande. 
Föreningen kommer att bekosta viss upprustning av passbåtsstugan. Ingen gemensam 
hämtning av grovsopor och vitvaror kommer att ordnas under året. Alholmen - dokumentet 
med information om riktlinjer och regler för föreningens medlemmar kommer att sättas upp 
på anslagstavlorna. Sedvanlig höströjning kommer att genomföras den 21 september. 
 
Skogsstyrelsen kommer att besöka Alholmen i början av augusti för att bedöma och ge råd om 
hur grönområdena på Alholmen 1:1 ska skötas. Ett antal styrelseledamöter deltar i besöket. 
Anders Karlsson anmälde också intresse att delta. Det konstaterades att också 
brandskyddsfrågan kommer att bedömas vid besöket och beaktas vid framtagningen av ny 
grönområdesplan. 
 
12. Godkännande av ändrade stadgar 
Stadgarna godkändes med följande redaktionella ändringar. Meningen i § 18 ”På 
styrelsemötet ...” ska tas bort. Meningen i § 24 ”Högst 2000 kr ...” ska kompletteras. 
Stadgarna börjar därmed gälla efter detta möte. De nya stadgarna bifogas som bilaga till 
protokollet. 
 
13. Val av styrelseledamot (ordförande) för ett år 
Krister Pettersson ( omval) valdes till styrelseordförande för ett år. 
 
14. Val av styrelseledamöter (hamnkapten och sekreterare) för två år 
Leif Wallman ( nyval) valdes till hamnkapten för två år. 
Soile Kaasila ( omval) valdes till sekreterare för två år. 
 
15. Val av styrelsesuppleanter för ett år 
Mikael Kullberg ( omval), Hans Ulriksson ( omval), Göran Henecke ( omval) och Linus 
Brohult ( nyval) valdes till styrelsesuppleanter för ett år. 
 
16. Val av två revisorer samt suppleant för dessa för ett år  
Hans Melander ( omval) och Bruno Thoursie ( omval) valdes till revisorer för ett år. 
Hans Thunholm ( omval) valdes till revisorssuppleant för ett år. 
 
17. Val av valberedning 
Ulla Ekstrand-Ek ( omval), Agneta Kullberg ( nyval) och Per Söderberg ( nyval) valdes till 
valberedningen. 
 
18. Motioner till årsmötet  
Motionerna och styrelsens svar finns i sin helhet på föreningens hemsida och som bilaga till 
protokollet. 
 
Motion 1, Göran Alvemalm: 
Beslut togs att bifalla styrelsens förslag. Det innebär att styrelsen ska ta fram en åtgärdsplan 
för markvård med förslag till finansiering till årsmötet  
2014. Att sälja av tomter är inte aktuellt. Årlig riskbedömning av träd görs av öfogden och 
röjledarna. Alla medlemmar, som anser sig ha risk för egendomsskada av träd som tillhör 
Alholmen 1:1, bör kontakta öfodgen. 
 
 
 



Motion 2, Göran Alvemalm: 
Beslut togs att bifalla styrelsens och motionens förslag. Det innebär att styrelsen bifaller 
motionen och påpekar att Alholmen 1:1 är för oss alla och inte för enskilt bruk. Styrelsen 
uppmanar alla också att hålla stigarna öppna och ber alla gärna 
att klippa gräs och ta bort grenar vid stigarna så att framkomligheten ökar. Om  
klagomål finns beträffande ett speciellt område, ska styrelsen kontaktas   
så att styrelsen kan ta dialog med berörd fastighetsägare. 

 
Motion 3, familjen Smedborn: 
Bl.a. följande synpunkter lämnades av mötesdeltagarna. Ulla Eriksson-Ek: Det är viktigt att 
komma på årsmöten. Åke Magnusson: Det har beslutats om passbåten på ett tidigare årsmöte. 
Stora ekonomiska frågor tas inte av styrelsen. 

 
Beslut togs att bifalla styrelsens svar. Det innebär bl.a. att det är självklart att  alla medlemmar 
ska kunna göra sin röst hörd. Det stämmer också med våra stadgar. Styrelsen tar inte egna 
beslut i frågor som har stor ekonomisk eller annan betydelse för medlemmarna utan lyfter 
dessa till föreningsmöte. Däremot avslår styrelsen begäran om skriftlig röstning, då styrelsen 
anser att omröstning på föreningsmöte ska vara huvudalternativet. 

 
Motion 4, Per Sjöholm: 
Bl.a. följande synpunkter lämnades av mötesdeltagarna. Rolf Andersson: Teknikgruppen bör 
ansvara även för isekorna – de börjar dessutom bli dåliga. Styrelsen har inte varit tillräckligt 
tydlig med vem som ansvarar för olika frågor. Åke Magnusson: Personer under 18 år får inte 
köra gräsklippare. Föreningen har arbetsgivaransvar vid skada m. m. 

 
Beslut togs att bifalla styrelsens svar. Det innebär bl.a. att styrelsen efterlyser frivilliga 
insatser. 
 

19. Styrelsens redovisning av uppdrag från föregående årsmöte 
Krister Pettersson tog upp gräsklippningen av fotbollsplanen. Årsmötet tog beslut att 
fotbollsplanen ska hållas öppen och gräset klippt. 
 
Soile Kaasila beskrev styrelsens tre alternativa förslag på hur gräsklippningen kan ordnas. De 
innebär i korthet att föreningen köper en enklare gräsklippare för ca 25 000 kr eller en dyrare 
åkergräsklippare för ca 65 000 kr. Det tredje alternativet är att föreningen betalar 45 000 kr för 
reparation av Göran Heneckes havererade proffsgräsklippare samt en årlig arbetsersättning (6 
000 kr för närvarande). 
 
Bl.a. följande synpunkter lämnades av mötesdeltagarna. Johan Hilding: Vi bör först se vem 
kan sköta klippning och gräsklippare. Sune Holmlund: En förvaringsplats behövs för 
föreningens gräsklippare. Förslag framfördes att köpa en gräsklipparrobot. Sune Holmlund: 
Det behövs ström till roboten Per Sjöholm: Roboten innebär problem på ojämn mark. 
Kostnader är ca 40 000 – 80 000 kr. Grönyte-/maskingruppen (enligt motion 4) skulle 
organisera gräsklippningen.. Hans Thunholm genom Åke Magnusson med fullmakt för 
Thunholm: Förslag om motorgräsklippare bakom 4-hjuling, kostnad ca 20 000 kr.  Hans 
Ulriksson: Oklart vem som ska betala eventuell skada på 4-hjulingen. Ett stort tack och eloge 
för Lars Lidving som klippte gräset! Göran Henecke: Jag vill få ett beslut om föreningen ska 
bekosta reparationen av min gräsklippare. 
 



Beslut togs att styrelsen ska utreda gräsklippningsfrågan vidare och återkomma med 
förslag till nästa årsmöte.   

  
 Gräsklippningen ska skötas med frivilliga insatser under året. Frivilliga gräsklippare 
 ska kontakta öfogden Lars Rådström. 

 
20. Rapport från festkommittén 
Lillemor Pettersson rapporterade att festkommittén gjort en vinst på 1200 kr på lotteriet i 
samband med midsommarfirandet. Årsmötet uttryckte sitt tack till festkommitteen. 
 
21. Årsmötets eventuella instruktion för styrelsen 
Inga uppdrag utöver gräsklippningsfrågan enligt punkt 19. 
 
22. Övrigt  
Åke Magnusson uppgav att Eivind Karlsson lägger ned sin verksamhet med sjötransporter vid 
halvårsskiftet. 

 
Per Sjöholm informerade att en sotningskurs ska ordnas under sommaren. Intresserade kan 
kontakta honom. Hans uppmanade också alla att anmäla ändringar i kontaktuppgifter till 
föreningens e-postadress. 

 
 
Alholmen 30 juni 2013 
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